

Amazing 澳洲
AUSTRALIA 澳洲

7D5N 珀斯+粉红湖+尖峰石阵 PERTH + PINKLAKE + PINNACLES

Tour Code: UPL-4



Australia
澳洲



Kalbarri Skywalk
卡尔巴里天空步道



Kalbarri Nature's Window
卡尔巴里自然之窗



Nambung National Park
(Explore The Pinnacles)
南邦国家公园
(探索尖峰石阵)

Pink Lake Lookout (Hutt Lagoon)
粉红湖观景台 (赫特泻湖)

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Bell Tower
天鹤钟塔



Government House
政府大厦



Caversham Wildlife Park
凯维森野生动物园



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ PERTH (MOB)

D2 PERTH (B/L/D)

- ☑ Perth City Tour Drive Pass
 - Government House
 - Council House
 - St. Georges Terrace
 - Barrack Arch
- ☑ Kings Park Botanical Garden (Photo Stop)
- ☑ Bell Tower (Photo Stop)
- ☑ Elizabeth Quay (Photo Stop)
- ☑ Watertown Brand Outlet Centre

D3 PERTH 🚌 LANCELIN 🚌 GERALDTON (B/L/-)

- ☑ Lancelin Sandboarding
- ☑ Leaning Tree
- ☑ Geraldton Town - Dinner By Own Expenses

D4 GERALDTON 🚌 PINK LAKE 🚌 KALBARRI 🚌 GERALDTON (B/L/D)

- ☑ Pink Lake Lookout (Hutt Lagoon)
- ☑ Kalbarri Skywalk
- ☑ Kalbarri Nature's Window

D5 GERALDTON 🚌 PINNACLES 🚌 PERTH (B/L/D)

- ☑ Drive pass St. Francis Xavier Cathedral
- ☑ HMAS Sydney II Memorial
- ☑ Nambung National Park
(Explore The Pinnacles)

D6 PERTH 🚌 SWAN VALLEY 🚌 PERTH (B/L/D)

- ☑ Caversham Wildlife Park + Live Farm Show
- ☑ House Of Honey (Honey Tasting)
- ☑ Morish Nut (Closed On Monday)
- ☑ Whistler's Chocolate Company

D7 PERTH ✈️ KUALA LUMPUR (B/MOB)

- ☑ Perth Mint Guided Tour
- ☑ DFO Perth (Factory Outlet)

TOURIST ATTRACTIONS:

PERTH

- ◆ **Kings Park Botanical Gardens** - A 400 hectares of virgin bush land plus beautiful manicured gardens and offers the most spectacular view of Perth Skyline.
- ◆ **Elizabeth Quay** - Elizabeth Quay is an exciting new waterfront precinct on the banks of the Swan River. The place to see and be seen in Perth.

GERALDTON

- ◆ **Pink Lake** - Sometimes bright bubblegum pink, sometimes lilac, and occasionally even red, the waters of Pink Lake can be an extraordinary sight.
- ◆ **St. Francis Xavier's Cathedral** - St. Francis Xavier's Cathedral or Geraldton Cathedral is a Roman Catholic cathedral in Geraldton, Western Australia. It is the seat of Bishop of Geraldton. Construction work on the cathedral began on 20 June 1916.
- ◆ **HMAS Sydney II Memorial Geraldton** - This memorial commemorating the HMAS Sydney II features an eternal flame, a stele, a pool & more.
- ◆ **Leaning Tree** - The leaning trees are a bizarre natural phenomenon caused by the airborne salt content blown in with the winds off the Indian Ocean. The tree trunks lie horizontal to the ground and have become somewhat of an icon.

PINNACLES

- ◆ **The Pinnacles** - The lunar-like Pinnacles form one of Australia's most unique and fascinating natural landscapes. Formed over millions of years, thousands of tall limestone spires rise eerily out of the yellow desert sands of Nambung National Park, just outside the coastal town of Cervantes.

KALBARRI

- ◆ **Kalbarri Skywalk** - Perched right on the cliff top, two 100-metre-high lookouts project 25 and 17 metres beyond the rim of the Murchison Gorge. Visitors can venture out on the skywalks and enjoy incredible views of the spectacular gorge and surrounding environment.
- ◆ **Kalbarri Nature's Window** - One of Western Australia's most iconic natural attractions, formed from layers of Tumblagooda Sandstone. To access the natural rock arch, follow the stairs, walk down a picturesque trail past lookout points and over the rock face to the rock formation, which perfectly frames the rugged upstream view of the Murchison River.



✓ 6 Breakfasts / 5 Lunches / 4 Dinners
 Asian Cuisine Western Cuisine
 Chinese Cuisine Half Lobster Lunch (Fish & Chips for kids)



4 ★ HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

✓ Mercure on Hay hotel or similar x 3 Nights
 ✓ Nesuto hotel or similar x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Leaning Tree
格林诺斜树



The Pinnacles
尖峰石阵



Lancelin Sandboarding
兰斯林滑沙体验



精简行程

第一天 启程 ✈️ 珀斯 (机上用餐)

第二天 珀斯 (早/午/晚)

- ☑ 珀斯市区游途经
 - 政府大厦
 - 市政大楼
 - 圣乔治
 - 军营门
- ☑ 皇家公园 (打卡拍照)
- ☑ 天鹅钟塔 (外观)
- ☑ 伊丽莎白码头 (打卡拍照)
- ☑ 水城品牌购物中心

第三天 珀斯 🚌 兰斯林 🚌 杰拉尔顿 (早/午/-)

- ☑ 兰斯林滑沙体验
- ☑ 格林诺斜树
- ☑ 杰拉尔顿镇 - 晚餐自费

第四天 杰拉尔顿 🚌 粉红湖 🚌 卡尔巴里 🚌 杰拉尔顿 (早/午/晚)

- ☑ 粉红湖观景台 (赫特泻湖)
- ☑ 卡尔巴里天空步道
- ☑ 卡尔巴里自然之窗

第五天 杰拉尔顿 🚌 尖峰石阵 🚌 珀斯 (早/午/晚)

- ☑ 途径圣弗兰西斯沙维尔大教堂
- ☑ 杰拉尔顿澳大利亚皇家海军悉尼二号纪念碑
- ☑ 南邦国家公园 (探索尖峰石阵)

第六天 珀斯 🚌 天鹅谷 🚌 珀斯 (早/午/晚)

- ☑ 凯维森野生动物园 + 表演
- ☑ 蜜桃之家 (品尝蜜糖)
- ☑ 坚果店 (逢周一休息)
- ☑ 惠斯勒巧克力公司

第七天 珀斯 ✈️ 吉隆坡 (早/机上用餐)

- ☑ 珀斯铸币厂和遗产导览游
- ☑ DFO珀斯 (购物中心)

观光景点:

珀斯

- ◆ **国王公园植物园** - 这里地势较高,可以俯瞰到整个珀斯和天鹅河的美景。园内共种植培育了6000多种花草。每年9月到10月之间在此举办的野花节是西澳的一大盛事,吸引着几万游客前来参观。公园有一个土著文化艺术馆及一座州立战争纪念碑,用来纪念在两次世界大战中丧生的军人。
- ◆ **伊丽莎白码头** - 伊丽莎白码头是天鹅河岸边一个令人兴奋的新滨水区。在珀斯可以看到和看到的地方。

杰拉尔顿

- ◆ **粉红湖** - 时而明亮的泡泡糖粉红色,时而淡紫色,有时甚至是红色,粉红湖的水域可以是非凡的景象。
- ◆ **圣弗朗西斯泽维尔大教堂** - 圣弗朗西斯泽维尔大教堂或杰拉尔顿大教堂是西澳大利亚杰拉尔顿的一座罗马天主教大教堂。它是杰拉尔顿主教的所在地。大教堂的建设工作于1916年6月20日开始。
- ◆ **皇家海军悉尼二号纪念馆** - 这座纪念 HMAS Sydney II 的纪念碑拥有永恒的火焰、石碑、游泳池等。
- ◆ **倾斜的树** - 倾斜的树木是一种奇异的自然现象,是由印度洋吹来的空气中的盐分造成的。树干与地面水平放置,已成为某种标志。

尖峰石林国家公园

- ◆ **尖峰石阵** - 类似月球的尖峰石阵形成了澳大利亚最独特、最迷人的自然景观之一。数百万年形成的数千个石灰岩高耸的尖顶诡异地从南邦国家公园的黄色沙漠中升起,就在沿海小镇塞万提斯的外面。

卡尔巴里

- ◆ **卡尔巴里天空步道** - 卡尔巴里天空步道 - 两个 100 米高的瞭望台坐落在悬崖顶上,距离默奇森峡谷边缘 25 米和 17 米。游客可以在人行天桥上冒险,欣赏壮观的峡谷和周围环境的令人难以置信的景色。
- ◆ **卡尔巴里自然之窗** - 西澳大利亚州最具标志性的自然景点之一,由多层砂岩形成。要进入天然岩石拱门,请沿着风景如画的小径步行,经过了望点以及越过岩石表面就会到达岩层。在这完美地展现了默奇森河上游崎岖不平的景色。

★★★★★

✓ 6 早餐 / 5 午餐 / 4 晚餐

亚洲风味 西餐 中餐 半只龙虾午餐 (小孩安排炸鱼薯条)

★★★★★

4 ★ 酒店 (5晚)

✓ 美居珀斯海伊酒店或同级 x 3 晚

✓ 内苏托酒店或同级 x 2 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 珀斯 PERTH ·



货币 Currency 	Australia Dollar - AUD 澳大利亚元 - AUD	信用卡 Credit Card 	* Credit cards are used widely in Australia * 许多信用卡在澳洲都能通行
货币兑换率 Exchange Rate 	1 AUD = MYR 3.20 1 澳元 = 马币 3.20 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Australia : +61 澳洲 : +61
电压 Voltage 	Voltage - 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁+一脚扁型插头 / 2 flat pin + 1 flat pin in the centre
时差 Time Different 	Australia (Perth) - No time different with Malaysia 澳洲（珀斯）时间与马来西亚时间标准无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather 	☐ Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 8°C ☐ Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 31°C - 14°C ☐ Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C ☐ Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	A320 Boeing 737		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: